
Звонко Јуришић 

1. Питање постављено Управи за индиректно опорезивање БиХ – „Да ли у наредном 

периоду Управа има намјеру да обезбиједи једнаке услове рада, што се тиче 

инфраструктурних објеката на граничним прелазима БиХ?''   

2. Питање постављено Колегијуму Представничког дома – ''Да ли имамо данас 

закониту Канцеларију за разматрање жалби и ако је имамо, господине 

предсједавајући, желио би да ми доставите одлуке о разрјешењу неких бивших 

чланова и именовању нових чланова Канцеларије за разматрање жалби.''  

 

 
 


